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Deltagere: Jonas, Lars, Allan, Maj-Britt og Trine. 

• Økonomi: 

o Vi har brugt tid på at gennemgå vores økonomi samt at finde hoved og hale 

i de forskellige systemer som vi har “overtaget” fra den gamle kasserer. Vi 

arbejder hårdt stadig hårdt på, at få adgang til div. konti mm. Dette er dog en 

langsommelig process. 

Vi har også valgt, at der fra nu af skal være 2 som skal have adgang til vores 

økonomi. Èn som administrator (kasserer) og én med “kigge” adgang 

(formand). 

• Legeplads: 

o Vi har gennemgået legeplads rapporten og har vurderet, at legepladsen 

stadig er forsvarlig trods de anmærkninger vi har fået. Vi glæder os til ny 

legeplads i 2021. 

• Grønne områder: 

o Vi har fået tilbud på 5 nye træer Morbærtræer til Flintevej. Dette tilbud har 

bestyrelsen enstemmigt valgt og sige Ja tak til så de 5 træer der mere eller 

mindre er gået ud. De vil blive skiftet ud i løbet af efteråret. 

 
 


